
Protokół Nr LVII/2023 

z obrad sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 26 kwietnia 2023 roku 

 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów Adam Mysiara. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 15 radnych, sesja jest władna do 

podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji.  

 

Ad. 3 

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Konrada Pruska – wyraził zgodę. 

Głosowanie: 14 głosów ZA, 1 głos wstrzymujący się.  

Ad. 4 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych składa wnioski do porządku obrad. 

Brak wniosków.  

Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz 

Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie poprawy bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów. 

6. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2023-2032. 

7. Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 2023 rok. 

8. Uchwała w sprawie zmiany Załącznika do Uchwały Nr LIV/464/2023 Rady Miejskiej 

Sędziszów z dnia 27 lutego 2023 r. w sprawie ustalenia 1 (jednej) godziny za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi świadczonych przez opiekunki w 

Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Sędziszowie.  

9. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie: 15 głosów ZA – jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

Pan Burmistrz: 

Mamy taki obowiązek, aby w uchwale dokładnie określić odcinki dróg, do których gmina 

będzie dokładać środki finansowe. Głównie ze względu na to prosiliśmy dzisiaj Radę o sesję 

nadzwyczajną. Są również zmiany w WPF oraz w budżecie. Powiat otworzył przetarg, wybrał 

najkorzystniejszą ofertę i teraz mają termin na związanie z ofertą. Chyba do 8 maja muszą 

podpisać umowę z wybranym wykonawcą. Aby mogło to się stać to nasza Rada Miejska musi 

podjąć uchwałę o tej pomocy finansowej dla powiatu. To jest zadanie z „Polskiego Ładu”. 95% 

dofinansowania z funduszu rządowego i 5%, które dzielimy na 2,5% powiat i 2,5% gmina. Z 

tego przetargu gmina dostaje to co było wstępnie przyznane, 9,2 mln zł. Tam zostaje ponad 250 

tys. zł Mam nadzieję, ze powiat te kolejne środki przeznaczy albo na zwiększenie długości albo 

wprowadzenie jakichś nowych odcinków. Ale to jest już poza tą dzisiejszą sesją.  

 



Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej na rzecz Powiatu Jędrzejowskiego na wykonanie zadań w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa na drogach powiatowych położonych na terenie Gminy Sędziszów. 

 

Radny J. Wiencek: 

Panie Burmistrzu rozumiem, ze te odcinki podane są w metrach. A jakie są szerokości? 

Pan Burmistrz: 

Różne. Głównie 1,50 m. Ze dwa odcinki jest tak 1,30 m.  

 

Brak więcej pytań. 

Głosowanie: 15 głosów ZA, jednogłośnie.    LVII/482/2023 

 

Ad. 6 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2023-2032. 

 

Pan Burmistrz: 

Ja tutaj dopowiem, że do 8 maja mamy czas na złożenie wniosku  o dofinansowanie do 

programu „Sportowa Polska”. Mamy pozwolenie na odbudowę basenu. Otrzymaliśmy już 

wszystkie załączniki, które są do tego niezbędne wraz z kosztorysami inwestorskimi. Dają 

kwotę bardzo wysoką, około 27 mln zł. I to jest sama odbudowa. Nie mówię tutaj o tych 

elementach, które również chcieliśmy wprowadzić, poszerzyć. Będziemy musieli robić montaż. 

Będziemy się starali o ubezpieczenie maksymalnie ile będziemy mogli. Będziemy dogadywać 

się z ubezpieczycielem, żeby ta kwota byłą większa niż do tej pory. Liczymy na dofinasowanie 

ze „Sportowej Polski”. W tym roku są ograniczenia. Maksymalne dofinansowanie na taki 

rodzaj zadań może wynosić 8 mln. zł, jeżeli są to klęski losowe, żywiołowe. Uważamy, że pożar 

basenu był taką właśnie klęską i ma nadzieję, ze uda nam się pozyskać te 8 mln zł. W tym roku 

nie będziemy mogli wystąpić o rezerwę o ogólną do premiera. To są roczne rezerwy. Budowę 

również rozkładamy na 3 lata, od 2024 r. do 2026. Kolejny trudny temat, ale mam nadzieję, że 

wspólnym wysiłkiem jakoś temu podołamy.  

Radny J. Jaworski: 

A może omówmy szczegółowo te zmiany. Tu nie tylko jest basen.  

Pani Skarbnik: 

Te zmiany, które są rozpisane to one już będą przy zmianie w budżecie.  

 

Brak więcej pytań. 

Głosowanie: 14 głosów ZA, radny J. Strzelec nieobecny.   LVII/483/2023 

 

Ad. 7 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Sędziszów na 

2023 rok. 

Radny J. Jaworski: 

Mnie najbardziej rozchodzi się o tą kwotę 20.000 zł na plac zabaw, która dokładamy. W 

budżecie na remont placu było 30.000 zł. 

Pani Skarbnik: 

Te 30.000 zł było ujęte cały czas w budżecie, ale w innej klasyfikacji. Wszystkie zabawki mają 

wartość poniżej 10 tys. zł, więc są przeniesione jako wydatek bieżący. Dokładamy 20.000 zł.     

Radny J. Jaworski: 

W budżecie było szczegółowe opisane: remont placu zabaw na bazie OSiR. Tam już prace 

zostały zaczęte. Zastanawia mnie to, że teraz dokładamy jakieś dodatkowe pieniądze. Na plac 



zabaw przed przedszkolem w jednym roku mieliśmy 20.000 zł, 5.000 zł wyrwanych z budżetu 

z dofinansowania policji. Przeszło to z roku na rok.  

Pani Skarbnik: 

Jest dodatkowe 20.000 zł, ponieważ rada rodziców dołożyła.  

Radny J. Jaworski: 

Dołożyła 20.000 zł ze zbiórki, którą zorganizowali w przedszkolu. I to jest 50.000 zł na plac 

zabaw w przedszkolu, który powinien być dużo lepiej wyposażony, niż plac zabaw na bazie 

OSiR. Tamten plac jest dużo mniejszy i korzysta z niego mnie dzieci. Nie jestem 

usatysfakcjonowany tą kwotą, bo plac zabaw w przedszkolu jest większy, jest mniej zabawek. 

W przedszkolu jest ponad 140 dzieci.  

Radna B. Wójcik: 

Oczywiście popieram zdanie pana radnego. Także uważam, że powinniśmy zadbać o 

przedszkole. Tym bardziej, ze jest tam przedszkole, żłobek. Ma być jeszcze jeden oddział 

żłobkowy. Na tyle dzieci to tam nic nie ma. Jestem za tym, żeby wszędzie był doposażony, ale 

w szczególności przedszkole i żłobek. Rodzice się starają, ale to są bardzo duże koszty. 

Zabawki, sprzęt z atestem jest drogi. Wspierajmy przedszkole i na następnej sesji może też 

niech będzie dofinansowanie do przedszkola i do żłobka.  

Pan Burmistrz: 

Przedszkole przy 170 dzieciach jest naszym oczkiem w głowie. Tam będzie nie tylko to 

wykonywane. Będziemy składać wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego o taki 

generalny remont przedszkola, bo już na ten temat było spotkanie. Z tym placem zabaw 

podchodzimy jak zawsze po gospodarsku. Nie tak dawno to było wszystko urządzane wraz z 

powstaniem żłobka. Ten plac zabaw jest przenoszony w nowe miejsce. Na ten rok mamy 50.000 

zł. Zobaczymy. Jak będzie trzeba doposażyć to na pewno te pieniądze się znajdą. Natomiast 

jeśli chodzi o bazę TKR. Od 2006 r. mamy taką perełkę wielofunkcyjną z placem zabaw, z 

kortami i boiskiem wielofunkcyjnym. Od 2006 r. na placu zabaw nic nie było robione. A ilość 

dzieci nie jest tam mała. Oferta, która było złożona na ten podstawowy remont, taki wymagany 

przepisami to była kwota ponad 60.000 zł. Dyrektor OSI-R-u zrezygnował z pewnych 

elementów, wykonał je we własnym zakresie i to pozwoliło zaoszczędzić kilkanaście tysięcy. 

Ale, żeby tam było bezpiecznie to musimy te środki dać. O przedszkole nie ma co dyskutować, 

to jest bardzo ważny element by doposażyć na miarę naszych możliwości, żeby dzieci miały 

gdzie się fajnie bawić.  

Radny J. Jaworski: 

Ale my nie jesteśmy przeciwni, żeby tam powstał porządny plac zabaw, ale To chodzi o tą 

dysproporcję finansową. Na przedszkolu urządzeń powinno być znacznie więcej.  

Radny W. Tabor: 

A ten budynek na bazie TKR na jaką kwotę jest ubezpieczony? 

Pan Burmistrz: 

W tej chwili nie potrafię odpowiedzieć.  

 

Brak więcej pytań. 

Głosowanie: 15 głosów ZA, jednogłośnie.     LVII/484/2023 

 

Ad. 8 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany Załącznika do Uchwały 

Nr LIV/464/2023 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 27 lutego 2023 r. w sprawie ustalenia 1 

(jednej) godziny za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi świadczonych 

przez opiekunki w Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Sędziszowie. 

 



Kierownik MGOPS G. Błońska: 

Zmian ta wynikła ze złośliwości rzeczy martwych, z programu komputerowego. 

Zorientowaliśmy się wówczas, ponieważ mamy interpretację prawną, że mamy do dochodów 

doliczać jeszcze za emerytów, kolejarzy. Zostały w między czasie wprowadzone poprawki. 

Komputer wziął kryterium dochodowe wcześniejsze.  

Brak pytań.  

 

Głosowanie: 15 głosów ZA, jednogłośnie.     LVII/485/2023 

 

 
Ad. 9 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady LVII sesji (sesji 

nadzwyczajnej) Rady Miejskiej Sędziszów kadencji 2018 – 2023. 

 

Na tym protokół zakończono 

 

 

Protokołowała                                           Sekretarz                                      Przewodniczył 

 

 
 

 


